

Date: 25 March 2025

التاريخ: 25 مارس 2025م

After compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Addition of Board Nominee to the previously disclosed Board Nominee list dated 23 March 2025

الموضوع: إضافة مرشح إلى قائمة مرشحي عضوية مجلس الإدارة المعلن عنها سابقاً بتاريخ 23 مارس 2025

We refer to OQ Gas Networks SAOG's disclosure dated 23 March 2025, and kindly request you to review the brief overview of the additional nominee mentioned below for membership in the Board of Directors of OQ Gas Networks SAOG:

نشير إلى إفصاح شركة أوكيو لشبكات الغاز ش.م.ع. بتاريخ 23 مارس 2025، ونرجو منكم التكرم بمراجعة التبذة المختصرة للمرشح الإضافي المذكور أدناه لعضوية مجلس إدارة شركة أوكيو لشبكات الغاز ش.م.ع.:

1- Adil Abdullah Al Yafii

1- عادل بن عبدالله اليافعي

Adil Al Yafii holds a Bachelor's Degree in Mechanical Engineering from Seattle University. He has experience in the oil and gas industry as well as the aviation industry and possesses over 33 years of experience in technical fields and management that consist of project management, leadership, transformation and diversity. He is experienced in projects & maintenance as he held several roles in Oman Oil Refineries and Petroleum Industries Company (20 years) and Oman Airports Company (13 years). He previously held the position of Vice President of Technical Services at Oman Airports Company and since February 2025 he has been serving as an Executive Advisor to the CEO.

عادل اليافعي حاصل على شهادة البكالوريوس في الهندسة الميكانيكية من جامعة سياتل. لديه خبرة في قطاع النفط والغاز وكذلك في قطاع الطيران، ويمتلك أكثر من 33 عامًا من الخبرة في المجالات التقنية والإدارية التي تشمل إدارة المشاريع، القيادة، التحول والتنوع. لديه خبرة في مجال المشاريع والصيانة حيث شغل عدة وظائف في شركة النفط العمانية للمصافي والصناعات البترولية (20 عامًا) وفي شركة مطارات عمان (13 عامًا). شغل سابقًا منصب نائب الرئيس للخدمات التقنية في مطارات عمان، ومنذ فبراير 2025 شغل منصب المستشار التنفيذي للرئيس التنفيذي.

Yours sincerely,

Khalid Al Qassabi ،،، تفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام،،،

Khalid Al Qassabi
Chief Financial Officer

خالد القصابي
المدير المالي



Muscat, Sultanate of Oman - PC 133 Alkhuwair PO Box 799 113 الرمز البريدي 799، صندوق بريد 799، مسقط - سلطنة عمان، مسقط